
    

 24/50מן המניין מס'  מועצת העירפרוטוקול ישיבת 

 5/6/24ך:מתארי

 
 נוכחים:

 חברי מועצת העיר: 
 העיר ראש  –מר יצחק קשת 

 העיר ראש  מ.מ- ו סגנית  –שני גרינברג 
 סגנית ראש העיר  –עידית ינטוב 
 ראש העיר ל ומשנה סגן  -שלמה קליין 

 חבר מועצת העיר   -משה בן זיקרי
 חברת מועצת העיר  -רויטל גונן

   חבר מועצת העיר -נגה דוד
 ומשנה לראש העיר  חבר מועצת העיר   -דוד פינקל

 חבר מועצת העיר  -ראובן זיגדון
 חבר מועצת העיר   -אליהו דוד בחאג'

 חבר מועצת העיר  –יוחאי פרג'י 
 חבר מועצת העיר  -איציק לב 

  

 נוכחים נוספים:
 העירייה מנכ"ל   -שלומי צדרבוים

 גזבר העירייה   –יוסי הדרי
 מהנדסת העירייה  –שרון פישמן 

 העירייה   מבקר  –רו"ח עבד בקלי 
 יועץ משפטי   –עו"ד אורון משה 

 מנהלי האגפים וצוות מקצועי
 

 :חסרים
 חבר מועצת העיר -יפתח שטיין

 חבר מועצת העיר   -אבישלום סלוק
 חבר מועצת העיר – שלמה פרץ 

 
 נושאים:  - סדר היום

 
 פרוטוקולים/תמלולים מישיבות מועצת העיר .1

 01/05/24מתאריך  04/24ישיבת מועצת העיר מן המניין   אשור פרוטוקול .א
 הצעות לסדר היום .2

 סגנית ראש העיר שני גרינברג וחבר מועצת העיר יפתח שטיין  -הספרייה העירונית  .א
 עידית ינטוב סגנית ראש העיר  -רישיון אומן והסדרת נושא אומנות רחוב .ב
 חבר מועצת העיר איציק לב  – פיקוח ואכיפה ומענה בחירום בחריש .ג
 חבר מועצת העיר איציק לב  – תרבות ופנאי בסופי שבוע בחריש .ד

 שאילתות מטעם חבר מועצת העיר איציק לב  .3
 הטבות לאזרחים ותיקים   .א
 חריש מערב   .ב

 דגל תקשורת  - אישור התקשרות עם זכיין .4
 עדכוני חברי ועדות חובה   .5

 ת קליטת עלייהועדורויטל גונן ל של חברת המליאה מינוי •

 לאון ניסנוב ונתנאל יעקובי  -של שני נציגי ציבור לוועדה למאבק בנגע הסמים המסוכנים  מינוי •
 אישור עבודה נוספת לעובד עירייה  .6

 



    

 דיון: 

   פרוטוקולים/תמלולים מישיבות מועצת העיר .1

 01/05/24מתאריך  04/24המניין ישיבת מועצת העיר מן  תמלול וראש •
 

 1/5/24מתאריך  04/24מעלה להצבעה את תמלול ישיבת מועצת העיר מן המניין 
 

 מאושר   החלטה:
 

 בעד  –יצחק קשת 
 בעד  –שני גרינברג 
 בעד  –עידית ינטוב 
 בעד  -שלמה קליין 

 בעד  -משה בן זיקרי
 בעד  -רויטל גונן

 בעד  -נגה דוד
 בעד  -דוד פינקל

 נגד  -זיגדוןראובן 
 נגד    -אליהו דוד בחאג'

 נגד   –יוחאי פרג'י 
 נגד  -איציק לב 

 
 הצעות לסדר היום: .2

 

 .יפתח שטייןוחבר מועצת העיר  שני גרינברגסגנית ראש העיר  -הספרייה העירונית .א
הייתה התקדמות ואכן   סדרל ההצעה: מאז כתיבת העירראש   מ.מ-ו סגנית –שני גרינברג 

בשלב הזה מבקשת להסיר מסדר היום את הנושא,   הורחבו שעות הפתיחה של הספרייה. לכן,  
 ובמידת הצורך ההצעה תוגש בשנית. 

 הנושא יורד מסדר היום.  
 

 עידית ינטוב סגנית ראש העיר  -והסדרת נושא אומנות רחוב רישיון אומן .ב
 

 את התנגדותם לדיון בנושא זה בסדר היום.   הציגחבר מועצת העיר אליהו דוד בחאג' מסיעת ש"ס  

 :מעלה להצבעה את ההצעה בנושא אומנות רחוב לדיון בסדר היום

 מאושר  :החלטה

 בעד  –יצחק קשת 
 בעד  –שני גרינברג 
 בעד  –עידית ינטוב 
 בעד  -שלמה קליין 

 בעד  -משה בן זיקרי
 בעד  -רויטל גונן

 בעד  -נגה דוד
 בעד  -דוד פינקל

 נגד  -ראובן זיגדון
 נגד    -אליהו דוד בחאג'

 בעד  –יוחאי פרג'י 
 בעד  -איציק לב 

 



    

לקיום הופעות אומני רחוב    היתר ועדה מקצועית שתעסוק בהסדרת מתן    הקמת   : הצעת החלטה
מסקנות הועדה יוצגו במליאת מועצת העיר טרם הסדרת הנהלים והכללים ויפורסמו   .ברחבי העיר

 בבוא העת לציבור באתר העירייה.  

 מאושר   החלטה:
 

 בעד  –יצחק קשת 
 בעד  –שני גרינברג 
 בעד  –עידית ינטוב 
 בעד  -שלמה קליין 

 בעד  -משה בן זיקרי
 בעד  -רויטל גונן

 בעד  -נגה דוד
 בעד  -דוד פינקל

 נגד  -זיגדוןראובן 
 נגד    -אליהו דוד בחאג'

 בעד  –יוחאי פרג'י 
 בעד  -איציק לב 

 
 איציק לב חבר מועצת העיר  – פיקוח ואכיפה ומענה בחירום בחריש .ג

 חברי מועצת העיר 
 

 הציג את התנגדותו להעלאת הנושא לסדר היום.  חבר מועצת העיר משה בן זיקרי 
 התנגדותו להעלאת הנושא לסדר היום. את   הציגחבר מועצת העיר דוד פינקל  

 להעלאת הנושא לסדר היום. את התנגדותו  הציגה דוד  ג חבר מועצת העיר נ
 להעלאת הנושא לסדר היום. את התנגדותה  הציגה חברת מועצת העיר שני גרינברג 
 להעלאת הנושא לסדר היום. את התנגדותה   הציגהחברת מועצת העיר עידית ינטוב 

 
 :לדיון בסדר היום  פיקוח ואכיפה ומענה בחירום בחרישמעלה להצבעה את ההצעה בנושא 

 נדחה  החלטה:

 נגד   –יצחק קשת 
 נגד   –שני גרינברג 
 נגד  –עידית ינטוב 
 נגד  -שלמה קליין 

 נגד   -משה בן זיקרי
 נגד   -רויטל גונן

 נגד  -נגה דוד
 נגד   -דוד פינקל

 בעד  -ראובן זיגדון
 בעד   -אליהו דוד בחאג'

 בעד  –יוחאי פרג'י 
 בעד  -איציק לב 

 ההצעה יורדת מסדר היום.

 

 

 

 



    

 איציק לב חבר מועצת העיר  – תרבות ופנאי בסופי שבוע בחריש .ד
 
 ואינו נכלל בהצבעות מרגע זה.  יוחאי פרג'י יצא מחדר המליאה*

 את התנגדותם להעלאת הנושא לסדר היום.  הציגחבר מועצת העיר אליהו דוד בחאג' מסיעת ש"ס  
וסגנית   העיר  מועצת  העיר,חברת  גרינברג  ראש  להעלאת    הציגה  ,שני  הקואליציה  התנגדות  את 

 הנושא לסדר היום.  
 

 : לדיון בסדר היום תרבות ופנאי בסופי שבוע בחרישמעלה להצבעה את ההצעה בנושא 

 נדחה  החלטה:

 נגד   –יצחק קשת 
 נגד   –שני גרינברג 
 נגד  –עידית ינטוב 
 נגד  -שלמה קליין 

 נגד   -משה בן זיקרי
 נגד   -רויטל גונן

 נגד  -נגה דוד
 נגד   -דוד פינקל

 נגד  -ראובן זיגדון
 נגד    -אליהו דוד בחאג'

 בעד  -איציק לב 
 ההצעה יורדת מסדר היום.

 
 ; שאילתות .3

 חבר מועצת העיר איציק לב   –חריש מערב  .א

מה סטטוס התכנון של צוות ועדת היגוי , ומה השלבים והדיונים שראש העיר והעירייה לקחו חלק עד   :שאלה
 ?היום

כנית חריש ו)לא רק במחוז חיפה(. ת רשות מקרקעי ישראל נוהגת לתכנן באופן קבוע בעתודות קרקע שונות תשובה:
 אלונה וחלקה אף מתוכננת על מסדרונות אקולוגיים.-המוניציפלי של מנשהמערב נמצאת בשטח 

עיריית חריש עסוקה בלקדם ולבנות את העיר הקיימת תוך כדי קידום ופיתוח אזורי תעסוקה עירוניים על מנת 
 לפתח ולייצר כלכלה מוניציפלית עצמאית.

כל קידום של תכנית עתידית יצטרך לכלול בתוכו פתרונות כלכליים אשר יאפשרו לרשות המקומית להמשיך לספק 
 שירותים עירוניים מיטביים לתושביה. 

עמדת הרשות העירונית ידועה היטב לרשות מקרקעי ישראל. הן מבחינת התכנון המוצע והן מבחינת הצורך המהותי 
 בפתרונות אמיתיים לכלכלת העיר. 

הרשות לא תתמוך בקידום כל תכנית שלא עונה באופן מלא ואמיתי על כל הצרכים העירוניים ומאפשרת איכות  
 חיים לא מתפשרת לתושביה. 

 
 חבר מועצת העיר איציק לב  – אוכלוסייה ותיקה .ב

כמה מתוך הזכאים להטבות שעומדים בקריטריונים מכירים ומנצלים את הזכאות להטבות לאזרחים : שאלה
 ?וותיקים בחריש

 
ה ומתקיימות פעולות יזומות רבות  יקבוע על סדר היום של העיריהנושא של טיפול באזרחים ותיקים נמצא : תשובה

שמטרתן להגביר את רווחתם של האזרחים הוותיקים המתגוררים בחריש, בין היתר, באמצעות מיצוי זכויות מלא  
 של כל אחד ואחת מהם.

 
באגף לשירותים החברתיים מועסקות עובדות ייעודיות בעלי התמחות בקביעת הזכאות ומיצוי זכויות של אזרחים 

 תיקים בטיפול . 169 -יש כ 2.06.24הוותיקים. נכון לתאריך 
 



    

קהילה לדורות" שמטרתה בין היתר   –ית חריש זכתה בקול קורא של משרד הרווה להפעלת "רשת מקומית יעיר
 יצירת תשתיות לאיתור, מיפוי והנגשת המענים לאזרחים שלא מוכרים למערכת הרווחתית.

 
מחלקת הגבייה של העיריה מקבלת רשומות זכאים מהמוסד לביטוח הלאומי אחת לחודשיים )עדכון אוטומטי ללא  

 צורך בפניה(. 
 

אחת לשבוע בימי ה' פועל המרכז למיצוי זכויות ייעודי לאזרחים ותיקים. המרכז מספק מידע ומסייע בתהליך של 
 מיצוי זכויות לרבות סיוע במילוי טפסים, איסוף מסמכים והגשת דוחות לרשויות הרלוונטיות.

 
 2024נתוני איתור והנגשת ההטבות / מיצוי זכויות של אזרחים ותיקים מעודכן למאי 

 
 ( 67, גברים מעל גיל 62מכלל התושבים )נשים מעל גיל  5.2%אזרחים ותיקים בעיר מהווים 

  
 אזרחים ותיקים מאותרים וממצים את הזכויות שלהם באופן מלא. 2018

 
 : זכאות ספציפיתהתפלגות לפי 

 אזרחים ותיקים עולים  25%
 מקבלי חוק סיעוד 20%

 עריריים  0.85%
 גרושים, אלמנים, רווקים  43%

 
 בנוסף מתקיים תהליך של איתור יזום של ניצולי שואה באמצעות הרשות לזכויות ניצולי השואה.

 
 דגל תקשורת  - אישור התקשרות עם זכיין .4

לפקודת העיריות   )א(196בהתאם לסעיף  דגל תקשורתמועצת  מתבקשת לאשר את ההתקשרות עם הזכיין  
 )חוזה של עירייה למתן זכיון(

 
 מאושר  החלטה:

 בעד  –יצחק קשת 
 בעד  –שני גרינברג 
 בעד  –עידית ינטוב 
 בעד  -שלמה קליין 

 בעד  -משה בן זיקרי
 בעד  -רויטל גונן

 בעד  -נגה דוד
 בעד  -פינקלדוד 

 נמנע  -ראובן זיגדון
 נמנע    -אליהו דוד בחאג'

 נמנע  -איציק לב 
 

   עדכוני חברי ועדות חובה .5

 ת קליטת עלייה;ועדורויטל גונן ל של חברת המליאה מינוי  •
 . של חברת המליאה רויטל גונן לוועדת קליטת עלייה מינויהלאשר את  מועצת העיר מתבקשת 

 מאושר פה אחד  החלטה:
 

 לאון ניסנוב ונתנאל יעקובי  -של שני נציגי ציבור לוועדה למאבק בנגע הסמים המסוכנים  מינוי •
מועצת העיר מתבקשת לאשר את מינויים של לאון ניסנוב ונתנאל יעקובי כנציגי ציבור לוועדה למאבק  

 הסמים המסוכנים בנגע 
 מאושר פה אחד  החלטה:

 
 

 :   אישור עבודה נוספת לעובד עירייה .6
  לעובד   התקיימה ועדת עבודה נוספת  30.5.24בתאריך    מטעמי צנעת הפרט אנו לא נחשוף את שם העובד.

הוועדה החליטה להמליץ לאשר את    ,עירייה נוספת.  נוספת בהתאם  העבודה  האשר הגיש בקשה לעבודה 
 ה.  רלמצב המשפחתי של העובד והמלצת מנהלת ישי



    

 . לאשר את המלצת הועדה מועצת העיר מתבקשת 
 מאושר פה אחד  החלטה:

 

 

 ל החתום ע

 ____________      _____________ 
 צדרבויםשלומי       יצחק קשת     

 מנכ"ל העירייה       ראש העירייה  


